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B.4. Uitvoeringsprogramma Toezicht en Handhaving Stadstoezicht (collegebrief 24 januari 

2013) 

 + Ontwikkelingen Stadstoezicht (collegebrief 24 januari 2013)  

Dhr. Jager (VVD): 

• Drong in september aan de bezetting van handhavers volledig te maken en opperde als 

gemeente het voortouw te nemen door banen te geven aan mensen met een gesubsidieerde 

baan. 

• Betreurt dat de bezetting na twee jaar nog niet op niveau is. Beleid zou eigenlijk pas in 

moeten gaan als de handhaving goed geregeld is. 

• Krijgt nogal wat klachten over te snel boetes opleggen. Dit ligt niet altijd aan de handhavers, 

maar een sollicitatieprocedure helpt wel goede kandidaten te werven. Dit vergroot de 

betalingsbereidheid. Aannemen van vaste handhavers zorgt ook voor meer continuïteit dan 

jaarlijkse uitstroom. 

• Mist de toegezegde wijziging bij het hondenbeleid dat een bestuurlijke strafbeschikking 'kan' 

worden opgelegd in plaats van 'zal'. 

• Begrijpt niet dat het tekort deels is ontstaan doordat er onvoldoende budget zou zijn voor het 

uitvoeren van de ambities voor kermis- en warenmarkt. Dit brengt toch alleen maar geld op? 

• Krijgt graag meer inzicht in wat speelt bij de verschillende hotspots. 

Dhr. Van den Anker (Student en Stad): 

• Constateert dat Stadstoezicht nog niet naar behoren functioneert. 

• Kan zich vinden in de prioriteiten in het uitvoeringsprogramma. 

• Sluit aan bij de vragen van de VVD. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

• Wil weten wanneer het college met een financieel verbeterplan komt om te voorkomen dat er 

weer een incidentele injectie nodig is zoals vorig jaar. 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 

• Sluit aan bij de opmerking van de VVD over 'zal' en 'kan'. 

• Constateert uit eigen ervaring en berichten van Hondvriendelijk Groningen dat boa's soms op 

loslopende honden jagen. Een intimiderende werking van boa's is niet de bedoeling. 

• Stelt dat niet iedereen geschikt is om toezicht te houden. Twee minderjarige meisjes kwamen 

huilend thuis met een boete van 130 euro. Soms is een waarschuwing meer op zijn plek. 

• Vindt het aandeel bestuurlijke strafbeschikkingen voor honden hoog. 

• Roept op handhaving van het hondenbeleid te versoepelen. 

• Vraagt het college duidelijkheid te verschaffen over de gevolgen van een bestuurlijke 

strafbeschikking voor de Verklaring Omtrent Gedrag (VOG). 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 

• Vraagt wanneer en hoe de knelpunten worden opgelost op het gebied van personeel, sturing 

en toekomen aan de opdracht. 

• Steunt het pleidooi van de VVD om stadswachten in dienst te nemen en leest hier niets over 

terug. 

• Denkt dat er wel geschikte kandidaten te vinden zijn onder de elfduizend 

uitkeringsgerechtigden. 

• Heeft weinig begrip voor de gebrekkige voortgang. De afbouw van het participatiebudget is al 

twee jaar bekend. 

• Is blij met de prioriteit alcoholgebruik, maar is benieuwd of de capaciteit wel voldoet. 

• Wil niet alleen weten welke hotspots er zijn, maar ook dat er actie op wordt gezet. 

• Mist het Heerdenpad bij de hotspots. 

Dhr. Benjamins (D66): 

• Sluit grotendeels aan bij de bijdrage van de VVD en bij de vraag van de SP. 



• Informeert hoe flexibel gewisseld kan worden in hotspots. Zo is er een verschuiving van het 

Martinikerkhof naar Albert Heijn in de Oude Ebbingestraat. 

• Is bezorgd over de dalende bereidheid om hondenpoep op te ruimen. 

• Vraagt of de dalende lijn in het aantal strafbeschikkingen in 2013 doorzet. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 

• Is teleurgesteld dat de ontwikkelingen achterblijven. Hoe wil het college de ambities halen? 

• Vindt dat het Noorderplantsoen eerder een hotspot dan een prioriteit zou moeten zijn. 

• Ontvangt graag alsnog cijfers over fietsen (pagina 21). 

• Vraagt waarom niet geworven wordt onder de elfduizend uitkeringsgerechtigden. 

• Hoort graag een reactie op het idee politie en Stadstoezicht samen te laten surveilleren. 

Dhr. Koops (CDA): 

• Vraagt zich af of invoering van Stadstoezicht wel een goed idee was. Er lijkt geen weg terug. 

• Vindt het prima meer met een vaste bezetting te werken. 

• Bepleit mede gezien de mails over hondenbeleid scherp te letten op competenties van 

handhavers, die standvastigheid moeten koppelen aan speelruimte en oog voor menselijke 

maat. 

• Vindt dat handhaving nooit gedreven mag worden door financiële opbrengsten en schrikt 

ervan dat de opbrengsten uit strafbeschikkingen een dekking vormen. 

Wethouder Visscher: 

• Staat nog achter de invoering van Stadstoezicht en ziet positieve punten, al moet nog een flink 

aantal resultaten geboekt worden. 

• Wijst op de veel gehoorde wens dat spelregels op straat zichtbaar gehandhaafd zouden 

worden. Alle verschillende onderdelen die dat deden, vormen nu Stadstoezicht. 

• Vindt dat de verbinding van Stadstoezicht met wat leeft in de wijken goed verloopt via 

stadsdeelcoördinatie en de politie. 

• Beaamt dat Stadstoezicht helaas nog niet op volle sterkte is. 

• Werkt hard aan een plan dat op 15 mei besproken kan worden, inclusief de financiële 

gevolgen. 

• Wijst erop dat de ingrijpende wijzigingen in het participatiebudget nog niet aan de orde waren 

toen het oorspronkelijke plan werd opgesteld. Het re-integreren en doorstromen naar de 

reguliere arbeidsmarkt is nadrukkelijk een doel en lastiger dan voorzien, ook gezien de hoge 

eisen. 

• Antwoordt dat boa's boetes uitdelen, stadswachten niet. 

• Meldt dat de Ombudsman handhaving van het hondenbeleid gaat onderzoeken. 

• Heeft een principieel verschil van inzicht met Hondvriendelijk Groningen, die spreekt van 

'aangetoonde overlast'. De raad heeft dit onwerkbare criterium niet in het beleid opgenomen. 

• Wijst op de mogelijkheid voor beboete individuen om bezwaar te maken. 

• Begon met voorlichting over hondenbeleid, gevolgd door waarschuwingen en handhaving. 

• Wijst erop dat het hondenbeleid in het najaar geheel wordt bekeken met wethouder Seton. 

• Heeft het woord 'zal' in 'kan' veranderd in het handhavingsprogramma. De handhaver moet 

proportioneel optreden. 

• Bestrijdt dat het doel van handhaving is om geld te verdienen. Het doel is een prettige en 

veilige leefomgeving door spelregels te handhaven. 

• Beaamt dat hotspots flexibel zijn. De maatregelen bij het Heerdenpad lijken effect te hebben 

Er zijn geen signalen dat het een hotspot zou moeten zijn. Het Noorderplantsoen is vooral in 

de zomer een hotspot.  

• Denkt dat de raad voldoende instrumenten heeft om de vinger aan de pols te houden over wat 

speelt in wijken en vindt de vertaling van signalen in hotspots een uitvoeringskwestie. 

• Lijkt surveillance door politie met stadswacht ingewikkeld, omdat de politie juist taken heeft 

afgestoten om zich op andere zaken te kunnen concentreren. Na 22.00 uur gaan sommige 

taken wel over naar de politie en bij problemen is de politie meteen ter plaatse. 

• Antwoordt dat ongeveer zevenhonderd boetes voor fietsen door voetgangersgebied zijn 

uitgeschreven. Dit is goed aangekondigd. 



• Legt uit dat foutief fietsparkeren lastig te betrappen is en roept iedereen op fietsen van 

blindengeleidestroken te verwijderen. Alle geconstateerde feiten tellen is ook niet zo 

verstandig. 

• Verklaart het tekort op de warenmarkt uit het tarief, dat niet kostendekkend is. Bij de kermis 

wordt gekeken of pachtsom en kosten dichter bij elkaar kunnen worden gebracht. 

 


